



TL 20 – TL 50 – TL 100

Les TL sont des tubes à LED RGB, Les LED en RGB ont un potentiel quasiment infini de couleurs (1,6 millions de couleurs). La technologie LED permet d'obtenir des projecteurs qui ne chauffent pas et non aucune émission d'UV. De plus la consommation électrique est extrêmement réduite. A l'utilisation, les tubes à LED servent à la colorisation des murs, des plafonds, des casquettes, des arrières de bars, ou encore en décoration, derrière des dalles translucides. Système de fixation fourni.

TL tubes are RGB LED tubes. The RGB LED system has 1.6 million colour effects possibilities. The use of LED technology prevents from an exceeding temperature of the units as well as from UV emissions. A very low electrical consumption. TL 20-TL 50-TL 100 are suitable for illumination of walls, ceilings, back of counters. It can be used as ornament behind a transparent paving stone surface. Delivered with a fixation system kit.



Technical Specifications TL100

LED Total	144 LED
RGB system	48 Red LED, 48 Green LED, 48 Blue LED
Power Supply	LED PILOT 24 V
Consumption	10 Watts
Dimensions (diameter x L)	30 x 1000 mm
Weight	0,34 kg
Additional Products	LED PILOT / LED CONTROL



Technical Specifications TL50

LED Total	54 LED
RGB System	18 Red LED, 18 Green LED, 18 Blue LED
Power Supply	LED PILOT 24 V
Consumption	5 Watts
Dimensions (diameter x L)	30 x 500 mm
Weight	0,2 kg
Additional Products	LED PILOT / LED CONTROL



Technical Specifications TL20

LED Total	24 LED
RGB System	8 Red LED, 8 Green LED, 8 Blue LED
Power Supply	LED PILOT 24 V
Consumption	3 Watts
Dimensions (diameter x L)	30 x 200 mm
Weight	0,14 kg
Additional Products	LED PILOT / LED CONTROL



FLEX STRIP

Le FLEX STRIP est un flexible lumineux de 5 mètres composé de LED RGB permettant la colorisation d'endroit particulièrement difficile d'accès, utilisant une bande autocollante (3M) le FLEX STRIP est repositionnable. Le FLEX STRIP est sécable toutes les 5 LED et peut ainsi se positionner n'importe où, donnant au lieu une colorisation toute particulière. Avec le FLEX STRIP vous pourrez aisément faire le tour d'une colonne, ou contourner une marche. Sa souplesse ouvre beaucoup d'horizon.

FLEX STRIP is an extreme bright and flexible RGB-LED tape with 5 meters length. Being adhesive (3M brand), FLEX STRIP makes installation very convenient. It is designed for linear applications, complex signage and structures, convex, concave and other curved surfaces and objects. It can be easily replaced to adhere to the desired place and cut to every 5 LED. It can be bent easily at any angle with its high flexibility. It offers an attracting visual spectrum.



Technical Specifications FLEX STRIP

Colour system	RGB
Power supply	LED PILOT 100
Beam angle	120°
IP rate	IP 65
Consumption	24 Watts / 5 M
Dimensions [L x l]	10 x 5000 mm
Weight	0.23 kg
Additional Products	LED PILOT 100 / LED CONTROL